
  JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
SOTSIAALKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis                           15. veebruaril 2021

Koosoleku algus kell  15.00
                    lõpp kell  15.55.

Koosolekut  juhatas  sotsiaalkomisjoni  esimees  Aleksei  Naumkin,  protokollis  volikogu  kantselei
juhataja Maire Lumiste.

Osa  võtsid:  vt  kvoorumi  leht, vallavanem  Jüri  Konrad,  abivallavanem  Evelyn  Danilov,
sotsiaalteenistuse juht Galina Kreintzberg, sotsiaal- ja noorsootöö nõunik Tamara Luigas.

Päevakord:
1. Volikogu istungile esitatud eelnõude tutvustamine – Aleksei Naumkin
2. Sotsiaalhoolekande arengustrateegia – Rein Luuse
3. Ülevaade sotsiaaltoetuste ja teenuste kordadest – Galina Kreintzberg 
 4. Jooksvad küsimused

1. Ettekandja: Aleksei Naumkin tutvustas volikogu 18. veebruari istungile esitatud eelnõusid:
1. Jõhvi valla 2021. aasta eelarve vastuvõtmine
esitatud volikogu istungile muutamat kujul.
2. Jõhvi valla aukodaniku nimetuse omistamine
Kandidaate  on  esitatud  10.  Kuna  kahel  viimasle  aastal  ei  ole  tiitlit  omistataud,  on  volikogu
Keskfraktsioonilt tulnud ettepanek omistada aukodaniku nimetus kahele kandidaadile. Lõplilku otsuse
teeb volikogu.
3. Jõhvi valla põhimääruse muutmine
Jüri Konrad: eeldatavalt võtab vallavalitsus eelnõu tagasi, kuna muudatusettepanekute esitamisega on
tekkinud segadus.
4.  Jõhvi  valla  eelarvest  sotsiaalhoolekandealase  suunitlusega  projektide  ning  tegevustoetuse
taotlemine ja kasutamise kord
Eelnõu läbis juba mais esimese lugemise, esitatud muudatusettepanekud on sisse viidud.

Esitatud informatsioon võeti teadmiseks.

Ettekandja  arendusnõunik  Rein  Luuse  (Teams  keskkonna  vahendusel).  Tänu  sotsiaalministeeriumi
pilootprojektile  Ida-Virumaal  on  käima  läinud  arengukavade  sotsiaal-  ja  tervishoiu  peatükkide
koostamine ja uuendamine. Meil on arengukavas enamus vajalikke asju sees, sest alles novembris sai
arengukava uuendatud. Jooksvalt tulevad lauale uued teemad, siis vaatame ka jooksvalt üle. Annan
ülevaate  töögrupis  seni  arutatud  muudatusettepanekutest  valla  arengukava  peatükkides  1
(arengueeldused), 5 (tegevusvajaduste kava), 6 (prioriteedid) ja 7 (eeelarvestarteegia), kus kajastatkse
sotsiaalhoolekannet ja tervishoidu. Kindlasti on vaja eelolevatesse aastatesse juurde kavandada rahalisi
vahendeid,  kui  tahame  välja  arendada  Kaare   3  hoones  dementsusdiagnoosiga  inimeste  päeva-  ja
intervallhoiu keskuse. Volikogusse tuleb tulla omaosaluse raha küsima (aprill-mai) aastate 2022-2023
osas.  Saadame  läbi  volikogu  kantselei  materjalid  komisjoni  liikmetele,  siis  on  võimalus  teha
omapoolseid parandusi ja täiendusi. Jooksvalt saame siis komisjoni koosolekutel anda infot. 



Aleksei  Naumkin:  räägime  Kaare  7  ümberehitamisest.  Kas  projekteerimiseks  on  eelarvesse  raha
arvestatud? Rein Luuse: eelarvestrateegias on praegu kuni 50 000 eurot  aastale 2022 planeeritud. 

Esitatud informatsioon võeti teadmiseks.

3. Aleksei Naumkin: on välja tuldud ettepanekuga, et kõik sotsiaaltoetuste ja sotsiaalteenuste korrad
koondada ühte (näiteks võiks võtta Türi).
Evelyn Danilov: tegeleme,  kuupäevad on paigas, märtsis vaatame üle.
Tamara Luigas: olen mentoriga suhelnud ja kehtivad korrad ühtsesse korda koondanud, vaatame koos
veelkord  üle.  Loomulikult  tuleb  lähtuda  meie  kohalikust  omavalitsusest  ja  kindlasti  arvestada  ka
õiguskantsleri märgukirja (Narva Linnavalitsuse suhtes).
Dokumendis tuleb põhipunktid arusaadavalt välja tuua.

Esitatud informatsioon võeti tedamiseks.

4. Aleksei Naumkin: vallavalitsuse elektriautod saavad maikuus 10. aastaseks, akud töötavad halvasti
ja  kuna uute akude soetamine  on väga  kallis,  siis  oleks  mõtekas  soetada  sotsiaalteenistusele  uued
transpordivahendid. 
Jüri Konrad: seda teemat on vallavalitsuses juba arutatud.
Evelyn Danilov: abivallavanem Toomas Nael tegeleb hinnapakkumiste võtmisega.

 Esitatud informatsioon võeti teadmiseks.

Aleksei Naumkin
juhataja Maire Lumiste
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